



ບົດຮຽນໂຮງຮຽນວັນອາທິດ ວັນອາທິດທີ 05 ມິກຣາ 2020 (01-05-2020)

ຄໍາພະຍານຂອງຂ້າພະເຈົ້າໃຫ້ຫຼັກຖານຫຼັງ?

ເວລາໃດທ່ານຖືກແຮງດຶງດູດຈາກຊື່ສຽງດັງ?

ຈຸດສໍາຄັນໃນບົດຮຽນ: ເປັນໄປໄດ້ຍາກທີ່ຈະບໍ່ຫົວຊານໍາຊີວິດທີ່ປຸງແລ້ວ.

ພຣະຄໍາພີຕອບສນອງຕໍ່ຊີວິດ:

ການນິຍົມຊື່ສຽງບໍ່ແມ່ນສິ່ງໃໝ່. ຍ້ອນຫຼັງໄປເມື່ອປີ 1760, ໂຢຊີອາ ເວດວູດ ໄດ້ໃຊ້ຊື່ສຽງຂອງຣາຊວົງອັງກິດໃນການໂຄສະນາຂາຍເຄື່ອງປັ້ນດິນເຜົາ. ມາກ ທເວນ ໄດ້ຍົມຊື່ຂອງເພິ່ນຮັບຮອງປາກການໍາເມິກ, ເຄື່ອງນຸ່ງ, ແລະ ຜລິດພັນມິດແຖຕ່າງໆ. ແນ່ນອນຊື່ສຽງໄດ້ກາຍເປັນທີ່ນິຍົມຫຼາຍໃນປັດຈຸບັນ. ມີຫຼັງຕິດພັນກັນຮະຫວ່າງດາຣາກິລາ ແລະ ຄຸນພາບຂອງເສື້ອທີ່ລາວຂາຍ? ພວກເຮົາຄິດບໍ່ວ່າ ນັກສະແດງຮູ້ສິ່ງນຶ່ງຫຼືສອງສິ່ງບໍ່ກ່ຽວກັບປະກັນພັຍຊີວິດທີ່ເຂົາຈ່າຍຄ່າໂຄສະນາໃຫ້ລາວ? ເວົ້າອີກຢ່າງນຶ່ງວ່າ, ແມ່ນຫຼັງແທ້ທີ່ດຶງດູດຄວາມສົນໃຈເຮົາ ເວລາໝູ່ເພື່ອນບອກເຮົາກ່ຽວກັບເຄື່ອງທີ່ລາວໃຊ້ສ່ວນຕົວ.

ໃນທຳນອງດຽວກັນ ພວກເຮົາສາມາດເຊີນຄົນທີ່ຕໍ່ຕ້ານມາອ່ານປຶ້ມການປ້ອງກັນຄວາມເຊື່ອ, ແຕ່ແມ່ນຫຼັງທີ່ສາມາດດຶງດູດຄວາມສົນໃຈເຂົາໄດ້ດີທີ່ສຸດ. ພໍ່ຂອງຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ໃຊ້ເວລາສືບແປດປີຊ່ວງບໍານານຂອງເພິ່ນ ເພື່ອຢ້ຽມຢາມຄຸກຂອງເມືອງນັ້ນ. ເພິ່ນບໍ່ໄດ້ຖືອາວຸດອື່ນໃດ ນອກຈາກພຣະຄໍາພີ ແລະ ຄໍາພະຍານຂອງເພິ່ນ, ຊຶ່ງເພິ່ນໄດ້ນໍາ 2,200 ຄົນ ມາເຊື່ອໃນພຣະຄຣິດ. ເຮືອງຂອງເພິ່ນບໍ່ແມ່ນການນິຍົມຊື່ສຽງ; ເພິ່ນເປັນຄົນປຸງໃໝ່ແທ້ຈິງຍ້ອນຂ່າວປະເສີດ. ຄໍາພະຍານພຣະເຢຊູຄຣິດຂອງເຮົາເອງ, ສາມາດເຮັດໃຫ້ມີຄວາມແຕກຕ່າງເຊັ່ນດຽວກັນ ແລະ ກິຈການ 26 ກໍສະແດງໃຫ້ເຮົາເຮັດຕາມຢ່າງໃດ.

ພຣະຄໍາພີກ່າວວ່າແນວໃດ: ກິຈການ 26:2-5; 12-18; 24-26 (ເບິ່ງຕາມຂໍ້ 1, 2 ແລະ 3)

ການສຶກສາພຣະຄໍາພີ

1. ກິຈການ 26:2-5.

“²ຂ້າແດ່ກະສັດ ອາຄຣີປາ, ຂ້າພຣະບາດຖືວ່າເປັນໂຊກດີ ທີ່ໄດ້ມີໂອກາດແກ້ຄະດີຕໍ່ພຣະພັກຝ່າຍບາດໃນວັນນີ້ ໃນເຮືອງຂໍ້ຄະດີທັງປວງ ຊຶ່ງພວກຍິວກ່າວຫາຂ້າພຣະບາດນັ້ນ. ³ເພາະເປັນດັ້ນ, ຝ່າຍພຣະບາດຊົງມີຄວາມຮູ້ຊໍານານໃນບັນດາຂົນທັມນຽມ ແລະ ບັນຫາຕ່າງໆຂອງພວກຍິວແລ້ວ ເຫດສັນນັ້ນ ຂໍຝ່າຍພຣະບາດໄດ້ໂຜດຊົງທົນຟັງຂ້າພຣະບາດ. ⁴ພວກຍິວທັງປວງກໍໄດ້ຮູ້ຈັກຄວາມເປັນຢູ່ຂອງຂ້າພຣະບາດ ຕັ້ງແຕ່ໜຸ່ມນ້ອຍມາຄື ໃນທິວທິ ຂ້າພຣະບາດຢູ່ໃນຖ້ຳມາກາງຊົນຊາດຂອງຂ້າພຣະບາດ ແລະ ໃນກຸງເຢຣູຊາເລັມ. ⁵ເຂົາກໍໄດ້ຮູ້ຈັກຂ້າພຣະບາດຕັ້ງແຕ່ເດີມມາ ຖ້າເຂົາຈະຍອມເປັນພະຍານກໍເປັນໄດ້ ວ່າຂ້າພຣະບາດໄດ້ດໍາເນີນຊີວິດຕາມພວກທີ່ຖືສາສນາຂອງພວກຂ້າພຣະບາດຢ່າງເຄັ່ງ

ຄັດທີ່ສຸດ ຄືເປັນພວກຟາຣີຊາຍ.

ຂ້າພະເຈົ້າ ແລະ ພັລຍາ ໄດ້ນຳກຸ່ມສຶກສາພຣະຄຳພີຕອນເຊົ້າ. ຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ທ້າທາຍທຸກຄົນໃນກຸ່ມ ໃຫ້ຂຽນຄຳພະຍານຂອງພວກເຂົາເອງ ເຮືອງການມາເຊື່ອໃນພຣະເຢຊູຄຣິດ. ຂ້າພະເຈົ້າພົບວ່າມີບາງຄົນບໍ່ເຄີຍເຮັດມາກ່ອນ. ມີຄົນນຶ່ງ, ເປັນ CEO, ພາຍລຸນມາເພິ່ນໄດ້ບອກຂ້າພະເຈົ້າວ່າ ມັນເປັນຄວາມຮັບຜິດຊອບທີ່ໃຫຍ່ທີ່ສຸດທີ່ເພິ່ນໄດ້ຮັບມອບໝາຍ, ແຕ່ມັນກໍເປັນບຳເໜັດອັນໃຫຍ່ທີ່ສຸດອີກດ້ວຍ. ຄຳແກ້ຄະດີຂອງອັດສາວິກໂປໂລໃນກິຈການ 26 ໄດ້ໃຫ້ຕົວຢ່າງທີ່ດີໃຫ້ເຮົາເຮັດຕາມ.

ທ່ານໂປໂລໄດ້ເປີດສາດດ້ວຍການປະກາດການປ້ອງກັນຕົວ(defense)ຂອງເພິ່ນ. ຄຳລາຍງານປ້ອງກັນຕົວ (Defense renders) ຍືມມາຈາກພາສາ Greek apologia, ຄຳວ່າ apologetics ກໍໄດ້ມາຈາກຄຳນີ້. ຮູບແບບຄຳນີ້ປາກົດສາມເທື່ອໃນບົດນີ້ (ຂໍ້ 1, 2, 24). ເຮືອງການການປ່ຽນສະພາບໃໝ່ຂອງທ່ານໂປໂລໄດ້ດົນໃຈຄຣິສຕຽນແຕ່ກ່ອນໃຫ້ອິດທິພົນສູງໃນການປະກາດເຮືອງຄວາມເຊື່ອຂອງພວກເຂົາ, ບໍ່ວ່າສະພາບການຈະເປັນຈັ່ງໃດກໍຕາມ. ທ່ານໂປໂລຍັງໄດ້ຖືແລງວ່າ, “ຂ້າພຣະບາດຖືວ່າເປັນໂຊກດີ”, ເພາະເພິ່ນສຳນຶກໄດ້ວ່າ ນີ້ແມ່ນປາກົດການທີ່ພຣະເຈົ້າໄດ້ແຕ່ງຕັ້ງເພິ່ນໃຫ້ກ່າວຄຳພະຍານສ່ວນຕົວຂອງເພິ່ນ.

ໃນກິຈການ 26:4-5, ທ່ານໂປໂລໄດ້ບອກເຖິງຊີວິດຂອງເພິ່ນກ່ອນມາຫາພຣະເຢຊູຄຣິດ. ພວກເຮົາ, ກໍເຊັ່ນດຽວກັນ, ຄວນເລີ້ມຕົ້ນຄຳພະຍານຂອງເຮົາດ້ວຍການເລົ່າເຮືອງຊີວິດເຮົາເປັນຢ່າງໃດກ່ອນພຣະຄຣິດ ແລະ ແມ່ນຫຼັງນຳພາເຮົາໃຫ້ມີຄວາມຕ້ອງການພຣະຄຣິດຂຶ້ນມາ. ລາຍລະອຽດກ່ຽວກັບຊີວິດກ່ອນພຣະຄຣິດຂອງເຮົາຈະສຳຄັນກໍຕໍ່ເມື່ອມັນກະຕຸ້ນໃຫ້ເກີດຄວາມຕ້ອງການພຣະຄຣິດ ແລະ ການປ່ຽນໃໝ່ຂອງເຮົາໃນພຣະອົງເທົ່ານັ້ນ. ຈຸດຂອງການເລົ່າເຮືອງຂອງເຮົາບໍ່ແມ່ນການໃຫ້ຂໍ້ມູນລາຍລະອຽດກ່ຽວກັບຄວາມບາບທີ່ບໍ່ຮູ້ຈັບສິນຂອງເຮົາ ແລະ ເປັນການ, ໃຫ້ກຽດພວກມັນ. ພວກເຮົາຄວນເລົ່າພຽງແຕ່ສະແດງໃຫ້ເຫັນຄວາມວ່າງເປົ່າຂອງຊີວິດເກົ່າກໍພໍແລ້ວ. ຄຳພະຍານຂອງທ່ານໂປໂລໃນກິຈການ 26 ປະກອບດ້ວຍຊາວຫົກຂໍ້, ແລະ ມີພຽງແຕ່ຫ້າຂໍ້ເທົ່ານັ້ນທີ່ເລົ່າຊີວິດຂອງທ່ານໂປໂລກ່ອນພຣະຄຣິດ. ເວົ້າອີກຢ່າງນຶ່ງວ່າ, ຕໍ່າກວ່າ 20% ຂອງຄຳພະຍານນີ້ແມ່ນຮູບພາບ“ແຕ່ກ່ອນ”. ນັ້ນເປັນແບບຢ່າງທີ່ດີ ທີ່ເຮົາຄວນຮຽນແບບ.

ມີຄຳເວົ້າໃດແດ່ທີ່ພັລນາຊີວິດທ່ານກ່ອນທ່ານມາພົບພຣະຄຣິດ ?

2. ກິຈການ 26:12-18.

“¹²ດັ່ງນັ້ນ ຂ້າພຣະບາດໄດ້ເດີນທາງໄປເມືອງດາມາເຊ ໄດ້ຖືອຳນາດແລະຮັບຄຳສັ່ງຈາກພວກປະໂຮທິດຕິນໃຫຍ່. ¹³ຂ້າແຕ່ກະສັດຜູ້ເປັນເຈົ້າ, ໃນເວລາທ່ຽງວັນເມື່ອກຳລັງເດີນທາງໄປ ຂ້າພຣະບາດໄດ້ເຫັນແສງສວ່າງກ້າກວ່າແສງພຣະອາທິດ ສ່ອງລົງມາຈາກພ້າອ້ອມຮອບຂ້າພຣະບາດກັບຄົນທັງຫຼາຍທີ່ໄປນຳ. ¹⁴ເມື່ອຂ້າພຣະບາດທຸກຄົນລົ້ມລົງເທິງດິນ ຂ້າພຣະບາດໄດ້ຍິນພຣະສຸຣະສຽງກ່າວມາເປັນພາສາເຮັບເຮີ ຖາມຂ້າພຣະບາດວ່າ ‘ໂຊໂລ, ໂຊໂລເອີຍ, ເຈົ້າຂົ່ມເຫັງເຮົາເຮັດຫຼັງທີ່ເຈົ້າຖືບເຫຼັກກະຕັກນັ້ນກໍເປັນການເຈັບແກ່ຕົວເອງ’. ¹⁵ຂ້າພຣະບາດຈຶ່ງທູນຖາມວ່າ ‘ທ່ານເອີຍ ທ່ານແມ່ນໃຜ’ ຝ່າຍອົງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຊົງຕອບວ່າ ‘ເຮົາຄືເຢຊູທີ່ເຈົ້າຂົ່ມເຫັງນັ້ນແຫຼະ. ¹⁶ແຕ່ຈົ່ງລຸກຂຶ້ນແລະຍືນຢູ່ ເພາະເພື່ອການນີ້ແຫຼະເຮົາໄດ້ປາກົດແກ່ເຈົ້າ ຄືເພື່ອຈະຕັ້ງເຈົ້າໄວ້ເປັນຜູ້ຮັບໃຊ້ ແລະເປັນພະຍານເຖິງສິ່ງທີ່ເຈົ້າໄດ້ເຫັນແລ້ວກັບທັງເຫດການທີ່ເຮົາປາກົດແກ່ເຈົ້າໃນພາຍໜ້າ. ¹⁷ເຮົາຈະໂຜດໃຫ້ເຈົ້າພົ້ນຈາກພິລເມືອງນີ້ ແລະຈາກຄົນຕ່າງຊາດທີ່ເຮົາຈະໃຊ້ເຈົ້າໄປທານັ້ນ, ¹⁸ເພື່ອຈະໃຫ້ເຈົ້າໂຂຕາເຂົາເພື່ອເຂົາຈະກັບຈາກຄວາມມືດມາເຖິງຄວາມສວ່າງ ແລະຈາກອຳນາດຂອງຊາຕານມາເຖິງພຣະເຈົ້າ ເພື່ອເຂົາຈະໄດ້ຮັບການໃຫ້ອະພິຍຄວາມຜິດບາບ ເພື່ອຈະໄດ້ມີສ່ວນດ້ວຍ

ກັນກັບຄືນທັງຫຼາຍທີ່ຖືກຊໍາຣະໃຫ້ບໍລິສຸດໂດຍຄວາມເຊື່ອໃນເວລານັ້ນ.’

ເວລາເຮົາເລົ່າຄໍາພະຍານສ່ວນຕົວຂອງເຮົາ, ມັນເປັນເລື່ອງສໍາຄັນທີ່ເຮົາຄວນປັບເນື້ອເລື່ອງຂອງເຮົາ ໃຫ້ເໝາະກັບຜູ້ຟັງ. ນັ້ນແມ່ນສິ່ງທີ່ທ່ານໂປໂລໄດ້ເຮັດ. ນີ້ແມ່ນເຫດການທີ່ສາມໃນເລື່ອງການກັບໃຈໃໝ່ຂອງທ່ານໂປໂລ ໃນພຣະທັມກິຈການ (9:1-9, 22:2-21), ແລະໃນນັ້ນ ໂຄງຮ່າງຄ້າຍຄືກັນໃນແຕ່ລະເລື່ອງ, ລາຍລະອຽດທີ່ຕ່າງກັນກໍເຊື່ອມເຂົ້າກັນ.

ເວລາໃດພຣະເຈົ້າໄດ້ຈັດຫາໃຫ້ທ່ານໃນທາງທີ່ທ່ານບໍ່ຄາດຄິດມາກ່ອນ?

ຕົວຢ່າງເຊັ່ນ, ທ່ານໂປໂລໄດ້ຍ້າສິ່ງນຶ່ງຕໍ່ກະສັດອາຄຣີປາ ຊຶ່ງບໍ່ໄດ້ກ່າວໃນສອງລາຍການອື່ນ. ເວລາພຣະເຢຊູຖາມທ່ານໂປໂລ ແລ້ວເອີ້ນຊື່ວ່າໂຊໂລ, ເປັນທັງຟື້ນຟື້ງຈຶ່ງຂົ່ມເຫັງພຣະອົງ, ພຣະເຢຊູກ່າວວ່າ, “ເຈົ້າຖືບເຫຼັກກະຕັກນັ້ນກໍເປັນການເຈັບແກ່ຕົວເອງ”. (ເຫຼັກກະຕັກຄ້າຍກັບໄມ້ແສ້ ທາງປາຍເປັນເຫລັກແຫຼມ, ຄືກັບຫຼາວ, ໃຊ້ສໍາລັບບັງຄັບສັດໃຫ້ທີ່ເຄື່ອນໄປຕາມທິດທາງທີ່ຕ້ອງການ). ນີ້ອ້າງເຖິງສຸພາສິດກຣິກຊຶ່ງທ່ານໂປໂລຜູ້ມີການສຶກສາສູງກໍຄຸ້ນເຄີຍມາເຊັ່ນດຽວກັນກັບຄືນສໍາຄັນອື່ນໆທີ່ເພິ່ນກໍາລັງລາຍງານໃນເວລານີ້.

ການສົນທະນາຂອງທ່ານໂປໂລສຸມໃສ່ການປາກົດຂອງພຣະຄຣິດໃນແສງສວ່າງກ້າ. “ຂ້າພຣະບາດໄດ້ເຫັນແສງສວ່າງກ້າກວ່າແສງພຣະອາທິດ.” ແມ່ນກະທັ້ງທຸກວັນນີ້, ຄຣິສຕະຈັກກໍຮັບເອົາຖ້ອຍຄໍານັ້ນ ເປັນທາງລວບລັດການສົນທະນາໃຫ້ສັ້ນເຂົ້າ: ຂ້າພຣະເຈົ້າໄດ້ເຫັນແສງສວ່າງ. ແຕ່ສໍາລັບທ່ານໂປໂລ, ມັນບໍ່ແມ່ນຄໍາອຸປະມາ; ເພິ່ນໄດ້ເຫັນແສງສວ່າງແທ້ຈິງ. ເພິ່ນໄດ້ກ່າວຄໍາພະຍານຕໍ່ຜູ້ທີ່ສາມາດທຸນຫຼັງເພິ່ນ ເພາະວ່າແສງສວ່າງກ້າຂອງພຣະເຢຊູ ໄດ້ “ສ່ອງລົງມາຈາກຟ້າອ້ອມຮອບຂ້າພຣະບາດກັບຄືນທັງຫຼາຍທີ່ໄປນໍາ.”

ຄໍາພະຍານຂອງທ່ານໂປໂລຈາກຈຸດນີ້ໄປເລັງໃສ່ພາຣະກິດຂອງພຣະເຢຊູ ແລະ ການປ່ຽນແປງທີ່ພຣະອົງນໍາມາສູ່ຊີວິດທ່ານໂປໂລ. ຄໍາພະຍານຂອງແຕ່ລະຄົນຄວນເຮັດຄືກັນ: ເນັ້ນນັກທີ່ພຣະຄຣິດ. ໂດຍສະເພາະຢ່າງຍິ່ງ, ເປົ້າໝາຍຂອງເຮົາບໍ່ແມ່ນເພື່ອ ໃຫ້ຄົນຕິດຕາມເຮົາ; ຄວາມປາຖນາຂອງເຮົາແມ່ນ ເພື່ອເຂົາຈະຕ້ອນຮັບເອົາພຣະຄຣິດ ແລະຕິດຕາມພຣະອົງ.

ຄໍາພະຍານຂອງທ່ານໂປໂລບໍ່ໄດ້ເວົ້າແຕ່ຈຸດດຽວ, ເພິ່ນເລົ່າເຫດການປ່ຽນແປງຊີວິດຈົນໝົດສ້ຽງ ວ່າເປັນມາຢ່າງໃດ. ໃນພຣະຄຣິດ, ພວກເຮົາໄດ້ຮັບການປ່ຽນແປງແຕ່ລະວັນເພີ່ມຂຶ້ນສູ່ການເປັນເໝືອນພຣະອົງແລະມີຣິດເດດ.

ຊີວິດຂອງທ່ານປ່ຽນແປງຢ່າງໃດນັບຕັ້ງແຕ່ທ່ານເລີ່ມຕົ້ນຕິດຕາມພຣະຄຣິດມາ?

3. ກິຈການ 26:24-26.

²⁴ເມື່ອໂປໂລກໍາລັງແກ້ຄະດີຢ່າງນັ້ນ ເຟຊະໂຕ ຈຶ່ງຮ້ອງສຽງດັງຂຶ້ນວ່າ, “ໂປໂລເອີຍ ເຈົ້າເປັນບ້າໄປແລ້ວ ການຮຽນຮູ້ຫຼາຍຂອງເຈົ້າ ກໍາລັງເຮັດໃຫ້ເຈົ້າເປັນບ້າໄປແລ້ວ”. ²⁵ແຕ່ ໂປໂລໄດ້ຕອບວ່າ “ໂອ ພນະທ່ານ ເຟຊະໂຕ ທີ່ນັບຖື, ຂ້າພະເຈົ້າບໍ່ໄດ້ເປັນບ້າ ແຕ່ກ່າວຕາມສັດຈິງ ແລະສະຕິປົກຕິ. ²⁶ດ້ວຍວ່າທ່ານກະສັດຊົງຊາບຂໍຄວາມເຫຼົ່ານີ້ດີແລ້ວ ຂ້າພະເຈົ້າຈຶ່ງກ້າທຸນຕໍ່ພຣະອົງ ເພາະຂ້າພະເຈົ້າເຊື່ອແນ່ວ່າ ບໍ່ມີຈັກຢ່າງໃນບັນດາເຫດການເຫຼົ່ານີ້ທີ່ພົ້ນຈາກພຣະເນດຂອງພຣະອົງໄປ ເພາະເຫດການເຫຼົ່ານີ້ບໍ່ໄດ້ເຮັດໃນທີ່ລັບລີ້.”

ການປະກາດຂ່າວປະເສີດຈະຕ້ອງໃຊ້ຄວາມກ້າຫານພິເສດ. ແນ່ນອນຕ້ອງມີຄວາມກ້າຫານສູງສໍາລັບທ່ານໂປໂລ ເວລາເພິ່ນຍືນຢູ່ຕໍ່ໜ້າກະສັດອາຄຣີປາ. ຄອບຄົວນີ້ມີບັດຕໍ່ຕ້ານພຣະຄຣິດ ແລະ ຜູ້ຕິດຕາມພຣະອົງ.

ພວກເຮົາພົບອຸປະສັກສ່ວນຕົວທັງແດ່ໃນການແບ່ງປັນຄຳພະຍານຂອງເຮົາ?

ບໍ່ມີໃຜສາມາດຄັດຄ້ານການປ່ຽນແປງອັນໃຫຍ່ທີ່ພົບເຫັນ ຫຼັງຈາກການຫັນປ່ຽນມາເປັນຄຣິສຕຽນຂອງທ່ານໂປໂລ. ບາງຄົນຢູ່ທີ່ນັ້ນ ອາດຢາກຍັບຍັ້ງອິດທິພົນການຫັນປ່ຽນຂອງທ່ານໂປໂລ, ແຕ່ບໍ່ມີຜູ້ໃດສາມາດຄ້ານຄວາມຈິງທີ່ຊີວິດຂອງເພິ່ນໄດ້ປ່ຽນໃໝ່. ຂ່າວລືໄດ້ແຜ່ໄປຢ່າງວ່ອງໄວວ່າ ຄັ້ງນຶ່ງເປັນຄົນເຄີຍຂົ່ມເຫັງຄຣິສຕຽນ ເພິ່ນໄດ້ກາຍມາເປັນຄຣິສຕຽນເອງ! ການຫັນປ່ຽນຂອງທ່ານໂປໂລສາມາດຍືນຍັນການພົບພໍ້ກັບພຣະຄຣິດຜູ້ຊົງຄົນພຣະຊົນ.

ບົດເທດສນາຂອງທ່ານໂປໂລທຸກຄັ້ງສ່ວນມາກມີສູນກາງຢູ່ທີ່ການຄົນພຣະຊົນຂອງພຣະເຢຊູ. ເພິ່ນໄດ້ອ້າງການສິ້ນພຣະຊົນ, ການຝັງສົບ, ແລະ ການຄົນພຣະຊົນຂອງພຣະຄຣິດເປັນ “ສິ່ງສຳຄັນທີ່ສຸດ” (1ໂກຣິນໂທ 15:3-4). ດຽວນີ້ຂນະທີ່ເພິ່ນຍືນຢູ່ຕໍ່ໜ້າກະສັດອາຄຣີປາ, ທ່ານໂປໂລໄດ້ຍ້າງການຄົນພຣະຊົນໃນຄຳພະຍານຂອງເພິ່ນອີກ. ເພິ່ນໄດ້ແນະນຳໃນເບື້ອງຕົ້ນແລະໄດ້ລົ້ມຄືນອີກໃນຕອນປາຍ.

ທ່ານເຟຊະໂຕໄດ້ຈັບທ່ານໂປໂລມາໃຫ້ກະສັດເພື່ອກ່າວໂທດເພິ່ນ, ແຕ່ເວລານີ້ ຄວາມຄິດກ່ຽວກັບການຄົນພຣະຊົນຖືເປັນການເຍາະເຍີ້ຍເພິ່ນຫຼາຍໂພດແລ້ວ. ບັດນີ້ ຜູ້ປົກຄອງໄດ້ຮ້ອງສຽງດັງຂຶ້ນວ່າ ‘ໂປໂລເອີຍ, ເຈົ້າເປັນບ້າໄປແລ້ວ’ ເພິ່ນໄດ້ເຫັນພຣະຄຣິດຜູ້ຊົງຄົນພຣະຊົນ. ແນ່ນອນ ທ່ານໂປໂລບໍ່ໄດ້ເສັງສະຕີໄປ. ເພິ່ນໄດ້ເຫັນພຣະຄຣິດຜູ້ຊົງຄົນພຣະຊົນ. ອັດສາວິກທຸກຄົນກໍໄດ້ເຫັນພຣະຄຣິດ.

ເຖິງແມ່ນວ່າການຄົນພຣະຊົນຈະເຫັນເປັນເລື່ອງບ້າບໍ່ສຳລັບຄົນຄືທ່ານເຟຊະໂຕ ແລະກະສັດອາຄຣີປາກໍຕາມ, ຫຼັກຖານທຸກຢ່າງເລັ່ງໄປໃສ່ຄວາມເປັນຈິງ ແລະຄວາມຖືກຕ້ອງຂອງການການຄົນພຣະຊົນຂອງພຣະຄຣິດ. ບວກໃສ່ການປ່ຽນແປງຊີວິດອີກຕື່ມ. ຄົນອາດມີຄຳຖາມເຖິງການຄົນພຣະຊົນ, ແຕ່ ເຂົາບໍ່ສາມາດປະຕິເສດການປ່ຽນແປງທີ່ເຂົາເຫັນໃນເຮົາໄດ້!

ມີທາງໃດແດ່ທີ່ເຮົາຈະສາມາດເລົ່າເລື່ອງຂອງເຮົາໃຫ້ຄົນອື່ນຟັງໄດ້?

ນຳໃຊ້ໃນຊີວິດ

ທ່ານຈະເຮັດທັງເພື່ອຈະໄດ້ເລົ່າເລື່ອງການການປ່ຽນຊີວິດໃໝ່ໃນພຣະຄຣິດ? ຈົ່ງພິຈາລະນາການນຳໃຊ້ຕໍ່ໄປນີ້:

- **ຈົ່ງຂຽນ.** ຈົ່ງຂຽນເລື່ອງຄວາມເຊື່ອໃນພຣະຄຣິດຂອງທ່ານ. ຈົ່ງເລົ່າຊີວິດກ່ອນຮັບເອົາພຣະຄຣິດ ເປັນຢ່າງໃດ, ທ່ານກັບໃຈເຊື່ອໃນພຣະອົງຢ່າງໃດ, ແລະ ຊີວິດຂອງທ່ານເປັນຢ່າງໃດໃນປັດຈຸບັນ.
- **ຈົ່ງອະທິຖານ.** ຂໍພຣະເຈົ້ານຳພາທ່ານໄປຫາຜູ້ທີ່ທ່ານສາມາດເວົ້າຄຳພະຍານໃຫ້ເຂົາຟັງໄດ້. ຈົ່ງອະທິຖານເພື່ອໃຫ້ມີປະຕູເປີດໃຫ້ທ່ານມີໂອກາດສົນທະນາກ່ຽວກັບຄວາມແຕກຕ່າງທີ່ພຣະຄຣິດໄດ້ກະທຳໃນຊີວິດທ່ານ.
- **ຈົ່ງແບ່ງປັນ.** ຈົ່ງແບ່ງປັນຄຳພະຍານໃນການເດີນໄປກັບພຣະຄຣິດຕັ້ງແຕ່ທ່ານມາຮູ້ຈັກກັບພຣະອົງ. ຈົ່ງໃຫ້ສິ່ງນີ້ເປັນເນື້ອເລື່ອງຂອງການສົນທະນາ.

ມັນມີຮິດອຳນາດເທົ່າໆກັບຊື່ສຽງທີ່ເຂົາໃຊ້ໃນການຂາຍຜົນຜົນ, ເຂົາຈະໃຈອ່ອນໃຫ້ການສົມທຽບກັບຮິດອຳນາດຂອງຄຳພະຍານໃນການປ່ຽນແປງຊີວິດໂດຍທາງພຣະຄຣິດ. ພວກເຮົາມີເລື່ອງເລົ່າຊຶ່ງສາມາດນຳພາໄປສູ່ມຸມມອງໃໝ່ໃນທີ່ນີ້ ແລະດຽວນີ້ ແລະສູ່ຈຸດໝາຍໃໝ່ໃນສວັນ!

ອຸປະຖັມ ໂດຍ ລາວຊາວເທີນບັບຕິສັມພັນ www.lsb.org ໂດຍ PSI